
Protokół Nr Vl/2011 
z VI Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 

odbytej w dniu 25 marca 2011 roku 
w Starostwie Powiatowym w Krośnie, ul. Bieszczadzka 1 
rozpoczętej o godz. 1 O.OO, a zakończonej ok. godz. 13.50. 

Sesję otworzył obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 
Andrzej Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Gardziel. 
W sesji uczestniczyło 23 Radnych wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak - Starosta Krośnieński. 
2. Andrzej Guzik- Wicestarosta Krośnieński. 
3. Jan Pelczar- Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
4. Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu. 
5. Krystyna Kasza - Skarbnik Powiatu. 
6. Pierwszy Zastępca Komendanta Miejskiego Policji w Krośnie - młodszy inspektor mgr Pan Jan 

Szwast. 
7. Komendant Miejski PSP w Krośnie- bryg. mgr inż. Pan Krzysztof Korzec. 
8. Prezes Zarządu Powiatowego Związku OSP w Krośnie - druh Pan Jan Kilar. 
9. Naczelnicy Wydziałów Starostwa Powiatowego. 
10. Media. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości, Radnych, a następnie na podstawie 
listy obecności - /zał. Nr 1/ - stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o uwagi do protokołu z V sesji Rady Powiatu 
Krośnieńskiego. 

W związku z tym, iż nie zgłoszono uwag do protokołu, Przewodniczący Rady Powiatu poddał go 
pod głosowanie. 

Radni jednomyślnie głosowali za przyjęciem protokołu z V sesji. 

W dalszej części Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek seSJ 1 oraz poprosił 

o wniesienie ewentualnych uwag. 

Starosta zabierając głos, wystąpił z wnioskiem o wycofanie z porządku obrad punktu 11 j) dot. 
podjęcia uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie akcji 
Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Krośnie S.A. 
Przypomniał, iż uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie akcji 
Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Krośnie S.A. została podjęta przez Radę Powiatu 
Krośnieńskiego poprzedniej kadencji. 
Przypomniał także, iż w sprawie nieodpłatnego przejęcia akcji PKS Krosno S.A. przez Powiat, 
prowadzone były rozmowy Zarządu Powiatu z Zarządem firmy, jak również z funkcjonującymi w 
PKS związkami zawodowymi. W przedmiotowym temacie obradowały także komisje Rady 
Powiatu Krośnieńskiego tj. Komisja Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego oraz Komisja Budżetu i Finansów, które zobowiązały Prezesa firmy do 
przygotowania i przedłożenia Programu naprawczego firmy. Miało to na celu zmotywowanie 
Zarządu firmy do podjęcia pewnych działań zmierzających do poprawy sytuacji firmy - jeszcze 
przed przejęciem jej przez Powiat. W związku z tym, iż Zarząd PKS Krosno S.A. nie podjął 
zdecydowanych działań w kierunku poprawy sytuacji firmy oraz w związku z brakiem 
jakichkolwiek przesłanek, iż w najbliższym czasie owe działania zostałyby podjęte, Zarząd 
Powiatu Krośnieńskiego przygotował projekt uchwały uchylający uchwałę. 
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Starosta zwrócił uwagę, że dopiero po przyjęciu projektu. Zarząd firmy PKS Krosno S.A. podjął 
działania rokujące wprowadzenie pewnych zmian. 
W związku z powyższym zaproponował wycofanie przedmiotowego projektu uchwały z porządku 
obrad VI sesji. 

Pan Adolf Kasprzyk zapytał o termin, w jakim Powiat zobowiązany jest podjąć decyzję w tej 
sprawie. 

Starosta udzielając odpowiedzi Radnemu, podkreślił, iż Powiat został zobowiązany w terminie do 
8 kwietnia 2011 roku do udzielenia odpowiedzi do Ministerstwa Skarbu Państwa. a także wyraził 
swoje prywatne zdanie twierdząc, że ,jako Jan Juszczak podjąłby się przejęcia akcji PKS, ale jako 
Starosta Powiatu Krośnieńskiego jest odpowiedzialny za funkcjonowanie samorządu··. 
Następne wyraził nadzieję, iż Zarząd firmy PKS zrozumiał sytuację oraz. że na najbliższym 
posiedzeniu Rady Nadzorczej zapadną konkretne decyzje, dzięki którym powiat krośnieński 
będzie mógł udzielić ostatecznej odpowiedzi Ministerstwu Skarbu Państwa w przedmiotowej 
kwestii. 
Zwrócił także uwagę, że jest to bardzo duże wyzwanie dla samorządu powiatowego. Nie wyklucza 
się decyzji trudnych. Nadmienił, iż liczy na wyrozumiałość ze strony Ministerstwa Skarby 
Państwa w przedmiotowej kwestii oraz współpracę ze strony Zarządu PKS Krosno S.A. 

Radny Stanisław Józefczyk jeszcze raz przypomniał, iż przedmiotowy temat był podnoszony 
również na wspólnych posiedzeniach komisji: Transportu, Budownictwa. Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego oraz Budżetu i Finansów. Dodał, że ucieszył go fakt. że Starosta wystąpił 
z wnioskiem o wycofanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
nieodpłatne nabycie akcji Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Krośnie S.A. 
z porządku sesji, gdyż większość Radnych wyraża chęć, aby ten temat jeszcze rozważyć. 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie wniosek Starosty dot. skreślenia 

z porządku obrad sesji projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
nieodpłatne nabycie akcji Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Krośnie S.A. 

Radni jednomyślnie głosowali za wnioskiem zgłoszonym przez Starostę Kro.foieńskiego. 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad VI ses.11 Rady Powiatu 
Krośnieńskiego po zmianie i poddał go pod głosowanie. 

Porządek obrad z uwzględnieniem powyższej zmiany został przyjęty jednomyślnie. 

Przystępując do realizacji punktu 5 porządku obrad - interpelacje i zapytania - w punkcie tym 
głos zabrali: 
1. Pan Marian Pelczar zwracając uwagę na zły stan dróg w Gminie Korczyna i Wojaszówka. 
2. Pan Edward Nowak zapytał o harmonogram remontów na drogach powiatowych. 
3. Pan Kazimierz Krężałek zapytał o możliwość pozyskania środków finansowych na kontynuację 

zadania dot. drogi powiatowej relacji Kobylany- Toki w kierunku Chorkówki. 
4. Pan Wojciech Tomkiewicz zwrócił się z prośbą o podjęcia działań zmierzających do 

przeprowadzenia remontu nawierzchni przejazdu kolejowego w okolicy skrzyżowania -
ul. Brzozowej i Tokarskiego w Jedliczu. 

W kolejnym punkcie 6 porządku obrad - informację z działalności Zarządu oraz realizacji uchwał 
Rady Powiatu i uchwał Zarządu Powiatu - przedstawił Starosta Krośnieński /zal. Nr 2/. 

W punkcie 7 porządku obrad - w punkcie tym sprawozdanie z pracy przedstawił Przewodniczący 
Rady Powiatu Krośnieńskiego /zał. Nr 3/. 
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Przystępując do kolejnego punktu 8 - informację Komendanta Miejskiego Policji w Krośnie 
o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu w 201 O r. - przedstawił 

pierwszy zastępca Komendanta młodszy inspektor mgr Pan Jan Szwast /zał. Nr 4/. 

Pani Grażyna Skolarczyk podjęła temat przemocy w rodzinie. 

Pan Jan Szwast poinformował, iż osoba, która jest sprawcą przemocy w rodzinie zostaje 
zatrzymana i aresztowana. 

Pan Marian Pelczar zwrócił uwagę na potrzebę zwiększenia etatów w Komisariacie Policji 
w Korczynie. 

Pan Jan Szwast udzielając Radnemu odpowiedzi, poinformował, iż liczba etatów na Posterunku 
Policji w Korczynie jest odpowiednia do liczby mieszkańców tejże miejscowości. 

Pan Andrzej Dziugan z kolei podjął temat monitoringu miejscowości przy użyciu kamer 
internetowych. 

Pan Jan Szast zwrócił uwagę, iż monitoring miejscowości, wymaga dodatkowego zatrudnienia 
osób, które zajmowałyby się przeglądaniem nagrań. 

Z kolei Pan Andrzej Dziugan stwierdził, iż internauci śledząc na bieżąco monitoring w internecie 
mogliby zgłaszać na Komendę Policji każdorazowe naruszenie prawa. 

Następnie Pan Wojciech Tomkiewicz podjął temat notorycznych naruszeń prawa przez kierowców 
tzw. „kładów" i „kross"poruszając się po drogach użyteczności publicznej, jak i lasach, niszcząc 
je. Zapytał również, czy nie byłoby zasadne wyposażenie policji czy też Straży Leśnej w podobny 
sprzęt motorowy. 

Pan Jan Szwast poinformował, iż w najbliższym czasie Komenda Miejska Policja w Krośnie 
zostanie zaopatrzona we wspomniany przez Radnego sprzęt motorowy. 

W kolejnym punkcie 9 porządku obrad - informację o stanie bezpieczeństwa i ochrony 
przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych na terenie powiatu w 201 O r. - przedstawił 

Komendant Miejski PSP w Krośnie - bryg. mgr inż. Pan Krzysztof Korzec /zał. Nr 5/. 

Następnie druh Jan Kilar - Prezes Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 

w Krośnie przedstawił sprawozdanie z działalności OSP w 2010 r. /zał. Nr 6/. 

Przystępując do realizacji kolejnego punktu 1 O porządku obrad - sprawozdanie z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego - przedstawił członek Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego wspólnej dla Miasta Krosna i Powiatu oraz Radny Powiatu Krośnieńskiego 
- Pan Stanisław Kenar /zał. Nr 7/. 

Realizując punkt 11 a) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie 
Krościenko Wyżne prowadzenia zadania publicznego należącego do Powiatu Krośnieńskiego -
projekt uchwały przedstawił Dyrektor. 
Poinformował, iż zadanie dotyczy budowy chodnika przy drodze powiatowej Nr 1973 R Krosno -
!skrzynia (ul. Brzozowska) w miejscowości Krościenko Wyżne - III etap. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 
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Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr VI/35/2011 w sprawie powierzenia 
Gminie Krościenko Wyżne prowadzenia zadania publicznego należącego do Powiatu 
Krośnieńskiego /zał. Nr 8/. 

Następny 11 b) punkt porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie na 
rzecz Gminy Dukla w drodze bezprzetargowej z bonifikatą w wysokości 50% części nieruchomości 
położonej w Barwinku - projekt uchwały przedstawił Dyrektor. 
Poinformował, iż chodzi o zbycie na cele mieszkaniowe na rzecz Gminy Dukla nieruchomości ozn. 
jako działka Nr 271/13 o pow. 0,4173 ha położonej w Barwinku. objętą księgą wieczystą 

nr KSlK/00102539/5 tj. lokalu mieszkaniowego nr 2 o pow. użytkowej 67.95 m2 wraz z udziałem 
w częściach wspólnych budynku. Dodał również, że proponuje się udzielenie bonifikaty 
w wysokości 50 % ceny nieruchomości, która wynosi 56 tys. zł. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej przedstawił 

pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr Vl/36/2011 w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie na rzecz Gminy Dukla w drodze bezprzetargowej z bonifikatą w wysokości 
50% części nieruchomości położonej w Barwinku /zał. Nr 9/. 

Kolejny punkt 11 c) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
w trybie bezprzetargowym na rzecz Parafii Rzymsko - Katolickiej w Dukli nieruchomości 
położonej w Cergowej, zabudowanej kapliczką, z jednoczesnym udzieleniem (90%) bonifikaty od 
jej ceny-projekt uchwały przedstawił Dyrektor. 
Poinformował, iż projekt uchwały dotyczy sprzedaży na rzecz Parafii Rzymsko - Katolickiej 
w Dukli nieruchomości ozn. jako działka Nr 1456/3 o powierzchni 0,0037 ha położonej 

w Cergowej Gm. Dukla objętej KW nr KS lk/00066369/7 stanowiącej własność Powiatu 
Krośnieńskiego, zabudowaną kapliczką z figurą Matki Boskiej. 
Nadmienił także, że również i w tym przypadku proponuje się także udzielenie bonifikaty 
w wysokości 90 % od ceny nieruchomości. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji 
pozytywną opinię komisji. 

Go:,podarki Wodnej przedstawił 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr VI/37/2011 w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym na rzecz Parafii Rzymsko - Katolickiej 
w Dukli nieruchomości położonej w Cergowej, zabudowanej kapliczką, z jednoczesnym 
udzieleniem (90%) bonifikaty od jej ceny /zał. 10/. 

Punkt 11 d) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu pn. "Absolwent 
Jutra" złożonego w ramach Działania 9.2 Priorytetu IX Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki -
projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 
Poinformował, iż projekt dot. Zespołu Szkół Gastronomiczno - Hotelarskich w Iwoniczu - Zdroju 
oraz dodał, że wartość projektu wynosi 282 873,00 zł w tym wartość dofinansowania -
244 685,14, wysokość wkładu własnego - 38 187,86 zł. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawi! pozytywną opinię 
komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr VI/38/2011 w sprawie realizacji 
projektu pn. "Absolwent Jutra" złożonego w ramach Działania 9.2 Priorytetu IX Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki /zał. Nr 11/. 
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W punkcie 11 e) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powołania Rad Społecznych: 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Stomatologicznej w Krośnie i Samodzielnego 
Publicznego Pogotowia Ratunkowego w Krośnie - projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny poiriformowała, iż komisja zaopiniowała pozytywnie 
przedłożony projekt uchwały. 
Ponadto komisja zawnioskowała o uzupełnienie składów osobowych Rad Społecznych 
o osoby tj. Pani Grażyny Skolarczyk - do Rady Społecznej SPZOS w Kro.foie oraz Pana Marka 
Bliżyckiego do Rady Społecznej SPPR w Krośnie. 

Pan Edward Nowak zwrócił uwagę, iż do tej pory Przewodniczącymi Rad Społecznych byli 
nieetatowi członkowie Zarządu Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie wniosek Pani Doroty Tomasiewicz 
w sprawie poszerzenia składów osobowych Rad Społecznych SPPR i SPZOS. 

Radni nie wnieśli sprzeciwu i przyjęli wniosek zgłoszony przez Prze·wodniczącą Komisji Zdrowia 
i Rodziny (stosunkiem głosów: głosujących ogółem: 23 radnych. za - 21. przy 2 - eh głosach 
wstrzymujących się). 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie projekt uchwały 

z uwzględnieniem powyższych zmian. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr Vl/39/2011 w sprawie powołania 
Rad Społecznych: Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Stomatologicznej w Krośnie 
i Samodzielnego Publicznego Pogotowia Ratunkowego w Krośnie /zał. Nr 12/. 

Realizując punkt 11 f) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów zadań 
i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przeznaczonych na realizację rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych w powiecie krośnieńskim w 2011 roku - projekt uchwały przedstawił 

Wicestarosta. 
Poinformował, iż wysokość środków PFRON w 2011 roku w dziale dot. zatrudnienia 
i rehabilitacji zawodowej osób niepełnosprawnych wynosi ogółem - 337,500 zł, natomiast 
w dziale dot. na rehabilitacji społecznej dzieci i dorosłych osób niepełnosprawnych ogółem -
929,361 zł. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr Vl/40/2011 w sprawie określenia 
rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudniania osób niepełnosprawnych w powiecie krośnieńskim w 2011 roku /zał. Nr 13/. 

W punkcie 11 g) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków 
częściowego lub całkowitego zwalniania rodziców, z opłat za pobyt dziecka oraz osoby 
pełnoletniej w rodzinie zastępczej - projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komi.~/ i. 

Pan Marek Bliżycki zwrócił uwagę na zapisy w§ 7, a dokładniej na zapisy w zamieszczonej tabeli 
dot. procentowego kryterium dochodowego oraz zawnioskował o zmianę tegoż zapisu 
w następującym brzmieniu: 
„powyżej 150 % do 250 %, 
powyżej 250 % do 350 %, 
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powyżej 350 % do 500 %". 

Radni jednomyślnie przyjęli zgłoszony wniosek. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie projekt uchwały 

z uwzględnieniem powyższej zmiany. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr VI/41/2011 w sprawie określenia 
rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudniania osób niepełnosprawnych w powiecie krośnieńskim w 2011 roku /zał. Nr 14/. 

Przestępując do realizacji punktu 11 h) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie określenia 
warunków częściowego lub całkowitego zwalniania rodziców, osób pełnoletnich, opiekunów 
prawnych lub kuratorów z opłat za pobyt dziecka lub osoby pełnoletniej w placówce opiekuńczo -
wychowawczej - projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Z kolei Pani Joanna Frydrych zwróciła uwagę na procentowe kryterium dochodowe 
zamieszczone w tabeli w § 7 punkt 1.2) oraz w punkcie 4) - tabeli dot. wysokości dochodu oraz 
zawnioskowała o zmianę zapisów w następującym brzmieniu : 
- w punkcie 1.2) 
„powyżej 150 % do 250 %, 
powyżej 250 % do 350 %, 
powyżej 350 % do 500 %, 
powyżej 500 %" 

oraz w punkcie 4) 
„ do 300 zł, 
powyżej 300 zł do 500 zł, 
powyżej 500 zł do 800 zł, 
powyżej 800 zł do 1 OOO zł, 
powyżej 1 1 OO zł do 1 200 zł, 
powyżej 1 200 zł". 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie wniosku Pani Joanny Frydrych. 

Radni jednomyślnie głosowali za przyjęciem wniosku Radnej. 

W dalszej części Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 
powyższych zmian. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr VI/42/2011 w sprawie określenia 
warunków częściowego lub całkowitego zwalniania rodziców, osób pełnoletnich, opiekunów 
prawnych lub kuratorów z opłat za pobyt dziecka lub osoby pełnoletniej w placówce 
opiekuńczo - wychowawczej /zał. Nr 15/. 

Następny punkt 11 i) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
na 2011 r. - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu. 
Poinformowała, iż wprowadzone zostały zmiany polegające na: 
zwiększeniu dochodów bieżących o kwotę - 507.392 zł z tytułu: 

• wpływów z likwidacji rachunku PFZG i Ko kwotę 496.692 zł, 
• darowizny dla Domów Dziecka i PCPR o kwotę 10.700 zł. 

---- -- - -----
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Dochody majątkowe uległy zwiększeniu o kwotę 1 OO.OOO zł, z tytułu pomocy finansowej 
udzielonej z Miasta Krosna dla SPPR w Krośnie na przebudowę parkingu oraz budowę garażu 
wielostanowiskowego dla karetek. 
Zmniejszone zostają dochody o kwotę - 35.404 zł, z tytułu subwencji oświatowej w związku 
z przyjęciem ostatecznych kwot subwencji dla jednostek. 
Zwróciła uwagę, iż zmiany w planie dochodów dokonano na podstawie pisma Ministra Finansów 
oraz uchwały Rady Miasta Krosna. 

W planie wydatków wprowadzono następujące zmiany polegające na: 
- zmniejszeniu planu wydatków o kwotę - 13.699 zł i przeniesieniu w ramach budżetu między 
działami 801 i 854 kwoty - 5.699 zł, na dokształcenie i doskonalenie zawodowe nauczycieli, 

- oraz zmniejszeniu planu wydatków bieżących w dziale Kultura i ochrona dziedzictwa 
Narodowego o kwotę - 8.000 zł i zwiększeniu planu wydatków majątkowych na wykonanie 
tablicy pamiątkowej na pomniku upamiętniającym zbrodnie Katyńską. 

W planie wydatków zwiększeniu uległy wydatki bieżące o kwotę - 411.288 zł na opracowanie 
mapy ewidencyjnej obszarów obejmujących drogi powiatowe, niezbędną do regulacji stanu 
prawnego tych dróg oraz wydatki majątkowe o kwotę - 50.000 zł na zakupy inwestycyjne. 
Zwiększone zostają także wydatki bieżące w Domach Dziecka i PCPR o kwotę - 10.700 zł, 

zgodnie z wolą darczyńcy. 
Zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę - 100.000 zł, z przeznaczeniem na dotacje dla SPPR 
w Krośnie, zgodnie z uchwałą Rady Miasta Krosna. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr VI/43/2011 w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2011 r. /zał. Nr 16/. 

W kolejnym punkcie 11 j) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność 
Starosty Krośnieńskiego. 
W punkcie tym głos zabrał Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki 
Wodnej - Pan Krzysztof Zawada. Poinformował o rozpatrzonej przez komisję skardze Pana 
Bolesława Lenkiewicza dodając, iż komisją uznała skargę za bezzasadną. Następnie przedstawił 
Radnym uzasadnienie komisji. 

Radni głosowali za podjęciem uchwały Nr VI/44/2011 w sprawie skargi na działalność 

Starosty Krośnieńskiego /zał. Nr 17/ - (stosunkiem głosów: glosujących ogółem: 23 Radnych, 
za - 22 głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się). 

Realizując punkt 11 k) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność 
Starosty Krośnieńskiego. 
W punkcie tym głos zabrał Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki 
Wodnej - Pan Krzysztof Zawada. Poinformował o rozpatrzonej przez komisję skardze Pana 
Bogusława Sarata dodając, iż komisją uznała skargę za bezzasadną. Następnie przedstawił radnym 
uzasadnienie komisji. 

Radni głosowali za podjęciem uchwały Nr VI/45/2011 w sprawie skargi na działalność 

Starosty Krośnieńskiego /zał. Nr 18/ - (stosunkiem głosów ogółem: 23 radnych, za - 22 
głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się). 

Przystępując do punktu 12 porządku obrad - odpowiedzi na interpelacje i zapytania - w punkcie 
tym głos zabrał Dyrektor- Etatowy Członek Zarządu Powiatu udzielając odpowiedzi: 
Ad. 1. Na pytanie Pana Mariana Pelczara - w kwestii remontów dróg, poinformował, iż remonty 

cząstkowe będą realizowane. 
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Ad. 2. W kwestii pytania Radnego Edwarda Nowaka - co do harmonogramu remontów, dodał, że 
w dniu 15 marca 2011 roku odbył się przetarg, w którym został wyłoniony wykonawca 
robót tj. Rejon Budowy Dróg i Mostów w Krośnie Sp. z o.o. Nadmienił. iż jeśli będzie to 
możliwe prace rozpoczną się już w najbliższy wtorek /będą pracowały 4 brygady/. 

Ad. 3. W dalszej części odniósł się do pytania Pana Kazimierza Krężałka - w kwestii dalszej 
realizacji wspomnianej drogi. Stwierdził, iż będą czynione starania w celu pozyskiwane 
środki finansowe na to zadanie. 

Ad.4. Udzielając odpowiedzi na pytanie Radnego Wojciecha Tomkiewicza - w kwestii 
wyremontowania przejazdu kolejowego w kierunku Jedlicza - poinformował, iż jeśli 

zaistnieje potrzeba, Powiat wystąpi o remont do Polskich Kolei Państwowych. 

W kolejnym 13 punkcie porządku obrad - wnioski i oświadczenia Radnych - w punkcie tym głos 
zabrał Pan Adolf Kasprzyk podejmując temat promocji szkół ponadgimnazjalnych z terenu 
powiatu krośnieńskiego i Miasta Krosna. Zwrócił uwagę na toczącą się walkę o ucznia oraz 
podkręcił fakt, iż szkoły ponadgimnazjalne, które chciałyby się promować w gimnazjach Miasta 
Krosna, mają tam zakaz wstępu. Dodał także, że takie zachowanie budzi niepokój. 

Wicestarosta stwierdził, iż jest to bardzo duży problem dla szkół ponadgimnazjalnych z terenu 
powiatu krośnieńskiego, które chcą się promować w gimnazjach na terenie Miasta Krosna. Tematy 
te były wielokrotnie podnoszone w rozmowach z Prezydentem Miasta Krosna. Wychodząc 
naprzeciw tej sytuacji, szkoły z terenu powiatu krośnieńskiego podejmują działania 

w kierunku uatrakcyjnienia swojej oferty. 

Następnie Pani Teresa Kuźniar zabierając głos zwróciła uwagę, że niejednokrotnie rówmez 
prowadziła rozmowy w tej sprawie z Panią Grażyną Gregorczyk - Naczelnikiem Wydziału 
Edukacji w Urzędzie Miasta Krosna oraz podkreśliła fakt iż niedopuszczalna jest sytuacja 
zwiększania stoisk na targach tylko dla szkół z terenu Miasta Krosna, nie dając szansy szkołom 
powiatowym. Nadmieniła, iż Pani Grażyna Gregorczyk zaproponowała zwiększenie stoisk na 
targach edukacyjnych tylko 3 szkołom zawodowym z terenu Powiatu prowadzącym więcej niż 
jeden zawód, co wg Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Pani Teresy Kuźniar jest 
nie w porządku w stosunku do pozostałych szkół. 
Zwróciła również uwagę na problem ZSG - H w Iwoniczu - Zdroju, która to szkoła posiada 
w swojej strukturze ZS przy OSiW - jest to odrębna jednostka, która została włączona do ZSG-H 
w celu oszczędności. Stwierdziła, iż nieuzasadnionym jest ograniczenie tejże szkole stoiska na 
targach. 
Wg Pani Grażyny Gregorczyk - Miasto Krosno nie wzbraniało dostępu powiatowym szkołom go 
gimnazjów. 
Następnie Naczelnik Pani Teresa Kuźniar zaprezentowała Radnym szkoły, którym zostaną 

zwiększone stoiska na targach edukacyjnych tj.: 
ZS w Iwoniczu, 
ZS w Jedliczu, 
Michalicki ZS Ponadgimnazjalnych w Miejscu Piastowym. 
Poinformowała także, iż zwiększenie stoiska wiązało się z większą odpłatnością. 

Pan Adolf Kasprzyk poinformował, iż w ZS w Korczynie w związku z zaistniałą sytuacją, nie 
wpuszczono przedstawicieli szkoły ponadgimnazjalnej z terenu Miasta Krosna w celu 
zapromowania się w tejże szkole. Podjął również temat rozdysponowania subwencji oświatowej. 

Pan Andrzej Dziugan zaproponował promocję szkół zarówno drogą internetową, jak i wśród 
rodziców. 

Pan Stanisław Józefczyk zwrócił uwagę na możliwość zorganizowania oddzielnych targów 
edukacyjnych dla Powiatu. Następnie wspomniał o wniosku z poprzedniej kadencji Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki w kwestii opracowania wkładki do gazety z ofertami szkół 
z terenu powiatu krośnieńskiego, jak stwierdził - byłby to sposób na promocję szkół. 
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Wicestarosta odnosząc się do kwestii podnoszonych przez Radnego Stanisława Józefczyka dodał, 
iż nie jest zwolennikiem organizacji oddzielnych targów dla Miasta Krosna i Powiatu, gdyż 
najlepszy efekt można osiągnąć, porównując oferty konkurencyjnych szkół. 

Pan Marek Bliżycki poinformował, iż od niedawna pełni funkcję Prezesa Towarzystwa Przyjaciół 
Dzieci w Krośnie, która to organizacja jest organizacją non - profit. Następnie w skrócie 
przedstawił cele TPD. 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał Radnym o terminie, w którym 
należy składać oświadczenia majątkowe tj. do dnia 30 kwietnia 2011 roku. 

Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 14.30 zamknął obrady VI Sesji Rady Powiatu 
Krośnieńskiego. 

Protof~ 
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